
Jaarverslag 2022 – 2023 
 
Wij hebben een jaarverslag opgesteld met daarin aandacht voor de zaken die door ons zijn 
uitgevoerd: 
 

• Jaarvergadering. 
De jaarvergadering werd gehouden op 2 mei 2022 waarop, incl. bestuur, 18 personen waren 
afgekomen. 
 

• N.a.v. de jaarvergadering 2021-2022 
Tijdens de jaarvergadering zijn er enkele vragen gesteld en verzoeken gedaan. We zijn aan de slag 
gegaan met: 

1. De klachten over de stoep. Deze zijn doorgegeven aan de gemeente. 
2. Leeftijd Wijkvereniging:  50 jaar (opgericht op 22 mei 1974). 
3. Organisatoren evenementen bij gebruik ijsbaan informeren over vooraf contact leggen met 

kerkbestuur over gebruik van kerkparkeerterrein. 
 

• Nieuwsbrief 
In maart 2023 hebben wij bij alle bewoners van ’t Kruis en alle leden van de Wijkvereniging de 
nieuwsbrief bezorgd (op papier en digitaal). Op deze manier hebben wij iedereen geïnformeerd over 
de vereniging en nieuwe bewoners erbij betrokken.  
 

• Herijking: doel van de Wijkvereniging 
In het afgelopen jaar hebben wij onszelf de vraag gesteld wat het doel van de Wijkvereniging voor de 
komende jaren zou kunnen/moeten zijn. De aanleiding bestond voor ons uit enkele signalen: 

1. Wij constateren dat er vanuit verschillende groepen diverse activiteiten georganiseerd 
worden. Dit is ontzettend mooi en hierdoor is er gedurende het jaar van alles te doen. De 
agenda’s zijn goed gevuld en hierdoor is het niet noodzakelijk dat wij als Wijkvereniging een 
extra aanbod verzorgen. De animo hierbij is gering (vb. Kruizer Burendag); 

2. Wij constateren dat er bij diverse activiteiten ook veel niet-leden deelnemen. Zij maken 
gebruik van onze inzet, gelden en mogelijkheden. Graag zouden wij willen zien dat zij dan 
ook bijdragen aan de gemeenschap vanuit een solidariteitsprincipe. Wij steken onze vrije tijd 
namelijk ook in hen; 

3. Wij constateren dat het overleg met gemeente en externe organisatoren van evenementen 
zeer stroef verloopt. Afspraken worden niet nagekomen en uiteindelijk zijn wij als 
Kruizenaren hier de dupe van. 

De uitkomst van onze herijking is dat wij: 
1. Ons richten op de activiteiten die wij op dit moment al organiseren en daarnaast een 

verbindende factor willen zijn binnen de gemeenschap; 
2. Bij de activiteiten actief vragen of deelnemers lid willen worden van de Wijkvereniging. Wij 

zullen hen echter niet uitsluiten aangezien de voorbereidingen toch al worden uitgevoerd; 
3. Kort en daadkrachtig willen handelen met gemeente en externe organisatoren van 

evenementen waarbij wij de regie pakken in het belang van onze eigen Kruizer-activiteiten. 
 

• Aanpassing statuten 
De huidige statuten dateren van 1984 en in de afgelopen jaren kwamen wij regelmatig zaken tegen 
die niet meer van toepassing waren of aangepast moesten worden. Daarnaast zorgde de invoering 
van de WBTR ervoor dat wij onze huidige staturen kritisch onder de loep moesten nemen. Hierop 
hebben wij ze doorgenomen, aangepast en contact opgenomen met een notaris. Deze heeft ons 
verder bijgestaan in het aanpassen van de statuten.  



Leuke bijkomstigheid is dat wij ons tijdens dit proces hebben gemeld bij Stichting DoesGoed en dat 
onze aanvraag is gehonoreerd. De kosten van het aanpassen van de statuten worden hierdoor door 
deze stichting vergoed. 
 

• Loskoppelen KGT van de rekening en verantwoordelijkheden Wijkvereniging 
In het verleden maakte het KGT gebruik van een rekening en een evenementenverzekering die onder 
de Wijkvereniging viel. Dit was jarenlang geen probleem. I.v.m. de nieuwe wetgeving vanuit de WBTR 
kon dit echter niet langer.  
Wij hebben in juni 2022 het bestuur van het KGT hierover geïnformeerd en hen geadviseerd om hier 
verder mee aan de slag te gaan zodat dit voor de editie 2023 goed geregeld kon worden. Dit is 
inmiddels afgerond waardoor het KGT zowel financieel als qua verzekeringen niet langer meer gelinkt 
is aan de Wijkvereniging.  
 

• IJsbaan. 
De ijsbaan is dit jaar tot aan het evenement Heerhugowaard Live in september door heel veel jeugd 
en groepen gebruikt voor een heerlijk potje voetbal. De doelen bewijzen hun dienst. Ook tijdens de 
Koningsdag is de ijsbaan weer gebruikt en stonden er uiteindelijk ongeveer 2000 mensen te genieten 
van de activiteiten. Tevens hebben het Popweekend, KGT, Zomertoer, ’t Kruis Bruist en 
Heerhugowaard Live plaatsgevonden op de ijsbaan. 
De 4 doelen bevallen nog steeds goed, mede door de gemakkelijke verplaatsbaarheid. Nieuwe netten 
zitten weer in de doelen. Enkele doelen moeten nog verder gerepareerd worden. De picknicktafels 
raken verder af en op het moment dat ze stuk zijn, worden deze opgeruimd door de gemeente. Wij 
zullen deze niet meer gaan vervangen. In de periode na september was het veld na het 
muziekevenement, helaas niet meer te gebruiken. 
 

• Speeltuin. 
De gemeente onderhoudt de speeltuin. Het ziet er knap en verzorgd uit. Vele kinderen en gezinnen 
maken hier gebruik van. 
 

• Jeu de boules banen. 
De jeu de boules banen werden weer door diverse verenigingen en Kruizenaren regelmatig gebruikt. 
 

• Wijzigingen beheer. 
Het beheer van de ijsbaan wordt grotendeels door de gemeente uitgevoerd. We tekenen ieder jaar 
een (aangepaste) overeenkomst met de gemeente. 
 

• Evenemententerrein en vergunningenprocedure. 
We werken samen met de gemeente. De gemeente verzorgt de evenementenaanvraag en -
vergunning. Wij verzorgen de gebruikersovereenkomst. Het sleutelbeheer doen wij alleen nog bij de 
activiteiten die vanuit ’t Kruis zelf worden georganiseerd. De communicatie verloopt echter nog 
steeds niet naar wens en hierover zijn wij regelmatig in gesprek met de gemeente. Er is tevens een 
gesprek geweest op de ijsbaan met de burgemeester, wethouder en hoofd 
evenementenvergunningen. Eenzijdig hebben wij als bestuur aan zowel de gemeente als de 
commerciële organisatoren aangegeven dat wij voorlopig GEEN gebruiksverklaringen meer afgeven.  
 

• Disco-avonden. 
Op vrijdag 4 november hebben wij de jaarlijkse Halloween discoavond georganiseerd voor de 
kinderen van de groepen 5 t/m 8 van de basisschool. Het was weer een succes. De kinderen vonden 
het erg leuk met de muziek van DJ Rutger. Ook de spellen die we tijdens deze avond organiseren, 
worden erg gewaardeerd. De opkomst was weer erg groot, ongeveer 100 kinderen. Het thema sloeg 
aan waarop we de aankleding en gadgets hadden aangepast. 



Op vrijdag 10 maart hebben we eenzelfde discoavond georganiseerd met als thema Tropical. Op een 
besneeuwde avond was dit heel bijzonder. Er waren deze keer wat jongere kinderen aanwezig, in 
totaal ongeveer 70. Het was ook dit keer weer een gezellige avond. 
 

• Sinterklaasfeest. 
De intocht was afgelopen jaar op zondag 27 november. Dit was het eerste jaar zonder een eigen 
Sinterklaas. De pieten waren gelukkig uit onze eigen vereniging. We hebben de middag weer kunnen 
organiseren in de Deel. Onder grote belangstelling konden kinderen met hun ouders diverse 
activiteiten doen. De hoofdactiviteit was het versieren van een taaitaai pop. Dit vonden de kinderen 
een prachtige activiteit. Iedereen kon op de foto met Sinterklaas en de pieten en kregen een 
cadeautje mee. Er waren weer veel deelnemers: 45 kinderen. Wij zijn op zoek naar iemand die 
Sinterklaas wil zijn voor de aankomende intocht. Mogelijk iemand die een link met ’t Kruis heeft. 
 

• NK Ringsteken te water. 
I.v.m. het ongunstig vallen van de Kerstdagen en Oudjaarsdag + een overvolle agenda hebben we 
geen NK georganiseerd. We hebben ingeschat dat er voldoende overige activiteiten waren. Voor dit 
jaar hebben we wel een nieuw ludiek idee. 
 

• IJsperiode. 
Het is ons dit jaar weer gelukt om een prachtige ijsvloer te realiseren. Het was spannend of het zou 
gaan lukken en voor hoeveel uren of dagen de ijsbaan open zou kunnen. De dooi lag namelijk op de 
loer. We hebben de ijsbaan hierdoor iets eerder opengedaan dan anders zou gebeuren. De baan 
moest het maar laten zien hoe lang deze stand zou houden. Hierdoor hebben we vooraf overleg 
gehad over de mogelijkheden m.b.t. een koek en zopie kraam. Aangezien de verwachting was dat de 
baan mogelijk voor 1 dag open zou gaan, hebben we de afweging gemaakt om hier geen drukte voor 
te gaan maken en het te laten bij het schaatsen.  
Uiteindelijk is de baan 2 dagen open geweest, hebben we ’s nachts bezoek gehad van ongenode 
gasten die vernielingen hebben aangericht, maar hebben we bovenal 2 prachtige ijsdagen gehad. 
 
 
Tot zover ons jaarverslag 2022-2023 


